
Geachte Griffie,

Omdat de provincies  een rol spelen bij het opstellen van de Nota Bos van de 
Toekomst, en vooral bij het uitvoeren van het voorgenomen bosbeleid, zenden wij 
u een kopie van mijn recente brief over dit onderwerp, gericht aan de Vaste 
Kamercommissie van LNV.  

Als Nederlandse Mycologische Vereniging zijn wij bang dat veel van de plannen 
die in bovengenoemde nota ontvouwd worden desastreus zullen uitpakken voor 
veel soorten bospaddestoelen en daardoor zeer nadelig zullen zijn voor het 
bosbiotoop!

Ik verzoek u om deze brief door te sturen aan de Commissaris van de Koning en 
aan de Gedeputeerden, en tevens om deze brief op de agenda te plaatsen van de 
Statencommissie die in uw provincie over het natuurbeleid gaat.

Bij voorbaat dank en met vriendelijke groeten, 

Voorzitter Commissie Paddenstoelen en Natuurbehoud,
Nederlandse Mycologische 


